
 

   

Skolebestyrelsesmøde 

 

 
Mødedato: 4. oktober 2022 Tidspunkt : 19.00 - 21.30  

Mødested: konferencerummet 
 

Forplejning:  

KH, JH, HF 

 

Afbud: Janni, Anton 
O: Punkter til orientering. 

D: Punkter til drøftelse/debat. 

B: Beslutningspunkt.      

G: Punkt til godkendelse. 

 

0.  Valg af ordstyrer. 

Karina 

 

1.  

 

Godkendelse af referat (G) 

Referat medsendes dagsordenen før mødet. 

 

Godkendt 

 

2.  

 

Elevrådet (O og D)  

Elevrådets formand og næstformand orienterer om elevrådets arbejde.  

 

Der har været evaluering af fællesskabsdagen.  

Der har været talt om klimaindsatsen. 

Der har været en snak om hvilke aktiviteter, der kan køres i venskabsklasserne.  

 

3.   

 

Orientering fra formand og skoleleder. (O) 

- Fællesskabsdag 

En skøn dag med godt vejr. Dagen forløb godt og med gode aktiviteter – både gamle og 

nye.  

 

Der er kommet rammebeskrivelse for 9. årgangs prøveperiode.  

HF gennemgår den kort som orientering. Det bliver i den kommende tid taget op med 

orange afdeling.  

 

 

 

4.  

 

Status på økonomi (O og D) 

Status på skolens økonomi præsenteres og er samtidig en indførsel i, hvordan skolers 

økonomi grundlæggende er bygget op. 

 

Gennemgang og drøftelse.  

 

5.  Opsamling fra forældremøder (O og D) 

Der er nu afholdt de sidste forældremøder i klasserne, nemlig i 45xyz. 

Vi tager en runde fra deltagerne i forældremøderne for at høre, om der har været særlige 

emner eller drøftelser, som kunne være relevante at se nærmere på som bestyrelse.  

 

Det gik fint – fælles oplæg for alle klasser. Få spørgsmål. 

 

6.  Meddelelsesbog – til alle elever (O og D) 

Som en del af den politiske aftale fra Folketinget, ”Aftale om fremtidige evaluerings- og 

bedømmelsessystem i folkeskolen”, skal alle skoler i Danmark indkøre en meddelelsesbog 

for alle elever henover dette skoleår.  



 

   

Skolebestyrelsesmøde 

 

 
På dette møde præsenteres rammen for meddelelsesbogen samt bestyrelsens rolle i 

implementeringen. 

På mødet præsenteres bestyrelsen desuden for de øvrige dele af aftalen vedr. evaluerings- 

og bedømmelsessystem.  

 

HF orienterer – efterfølgende drøftelse.  

 

7.  Evt. 

 

Ødsted-Jerlev Lokalråd vil gerne et samarbejde med skolen. Der er lavet cykeloptælling 

på cykelstien mellem Jerlev og Ødsted. Der laves en ansøgning i forhold til lys på 

cykelstien.  

Der er ønske om, at skolen kan hjælpe med at annoncere for de arrangementer, der 

afholdes i lokalområdet. Skolen vil gerne hænge plakater op i forbindelse med lokale 

arrangementer for børn.  

Der har tidligere været årlige møder mellem skolen og Lokalrådet– måske det skal 

genoptages.  

 

8.  Punkter til næste møde: 

Nyhedsbrev 

Meddelelsesbog – indledende drøftelse til princip 

Kvalitetshandleplan  

9.  Lukket møde.  

 

 


